
 

 

 
 
 
 
 
Referat af ordinært bestyrelsesmøde den 19. marts 2025 
 
I mødet deltager: 
 
Fra bestyrelsen:  Fra skolen: 
Emilie Friis (EF)                 Søren Keller (SRK)  
Jacob Hart-Hansen (JH)  Lars Bernack (LB) 
Sebastian Bindesbøll Møller (SBM)  Lærerrepræsentant, grundskolen, Anne Burr (Abu) 
   Lærerrepræsentant gymnasiet Sven Lok (SL) 

Elevrådsforperson Alma Vinther-Christensen (AV) 
 
Fraværende:  
Henrik Kaas (HK) 
Yildiz Akdogan (YA) 
Steffen Saxil (SS) 
 
     
1. Dagsorden ordinært bestyrelsesmøde 
a) Godkendelse af dagsorden for bestyrelsesmødet den 19. marts 2025. 

Ingen kommentarer 
 
b) Underskrift af referat af ordinært bestyrelsesmøde den 11. december 2024. 

Bestyrelsesmedlemmerne skal forbi kontoret og underskrive referatet.  
 
2. Økonomi 
a) Kvartalsrapport/budgetkontrol 4/2024. Bilag vedhæftet. 

Fremover laves der kvartalsopgørelser og ikke månedsopgørelser. 
Det ser ud til, at vi i årsregnskabet ender med et positivt resultat på 2,5 mio. kr. 
En del af det, cirka 700.000 kr., kommer fra renteindtægterne. 
Derudover har der været budgetteret med flere årsværk i grundskolen end der har været 
timer til pga. nedgangen i antal klasser i udskolingen.  
LØ haft penge tilovers. 
 

Der var ingen kommentarer til gennemgangen.  
 
3. Punkter til drøftelse/beslutning 
a) Trivselskommissionens anbefalinger. Bilag vedhæftet.  

Bestyrelsen drøftede kommissionens anbefalinger. 
Nogle af anbefalingerne bekræfter de tiltag vi har på skolen, og det kan vi bruge aktivt,  
 



 

 

 
 
 
 
f.eks. i forhold til regler/retningslinjer for mobiltelefoner.  
SRK spørger om vi skal styrke forældredialogen om forældreskabet? 
Der er enighed om, at det kunne være en god idé. 
 
Beslutning: 
Man kunne lægge et oplæg om forældrerollen i salen inden efterårets forældremøder. 
 

4. Øvrige orienteringspunkter 
a) Legeplads 

Der bliver bygget ny legeplads med rutsjebane i sommerferien. 
SRK viste skitsetegningerne. 
Det lille elevråd har sparet penge sammen til rutsjebanen, så de skal have en rolle til 
indvielsen. 

 
b) Børnebog om Ingrid Jespersen  

Bogen er ved at være færdig, og den bliver klar til 1. skoledag august 2025. 
Den bliver trykt i hardback med et oplæg på 200 eksemplarer i første omgang. 
Når man begynder i 0. klasse, modtager man bogen. 
Forslag om bog-bod til skolens fødselsdag, hvor bogen præsenteres. 
Samlede udgift er ca. 100.000 kr., og vi har rettighederne til bogen. Emilie forsøger at få 
fondsmidler til udgivelsen af bogen.  
Udgivelsen skal gøres til en begivenhed, både i skolen og på sociale medier.   
 

c) Ledelsen i grundskolen  
Maria er ansat som viceskoleleder fra 1.3., og Tine er ansat som viceskoleleder pr. 1.4. 
Der afventes vedr. den sidste ansættelse. 

 
d) Søgetal for gymnasiet 

98. 1. prioritets ansøgere. 
 
e) Reform af ungdomsuddannelserne 

Mange private skoler overvejer at byde ind på epx. 
Umiddelbart overvejer vi ikke epx på IJG. 

 
f) Kvalitetsprogram for grundskolen 

På folkeskoleniveau er der politisk vedtaget et Kvalitetsprogram, som bl.a. omhandler 
valgfagsudbuddet. Vi er i gang med at forholde os til indholdet i ledelsen, og det bliver 
taget op på et af de kommende bestyrelsesmøder. 

 
 
 



 

 

 
 
 
 
g) Personale (tilgange/afgange). Bilag vedhæftet.   

SRK gennemgik bilaget. 
Der er slået 2-3 stillinger op. 

 
h) Orientering fra udvalg: 

SU-udvalg 
SU-møde i næste uge. Der ændres i regler om ønsker til nedsat tid. 
 
Miljøudvalg 
ETU er gennemført i gymnasiet. 
Der gennemføres APV i næste uge. 

 
i) Bevillingsrådet 

Der er forsøgt at lave et årshjul. 
Ellers kører det som det plejer. 

 
5. Eventuelt 

Bestyrelsesformanden orienterer om anvendelse af efteruddannelsesmidler.  
Jacob videreformidler: 
En mor foreslår nye traditioner: 
- at grundskolen er med i Danmarksindsamlingen 
- Forældrekor ønskes som fast tradition 
- obligatorisk førstehjælpskursus. 
Annemarie er indstillet til den kongelige fortjenstmedalje 
SRK fortæller at STUK har valgt at spare på klageadgang for elever på private gymnasier. 

 


